
 

 

 

PROTOKOLL ÅRSMÖTE 2024 

Söndag 24 mars kl. 11:00 – 13.05 

Ordförande Anja Lysén hälsade deltagarna välkomna. 

1. Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för mötet 

Anja förde ett upprop och röstlängden fastställdes. Vi var sammanlagt 28 personer 

på mötet med representanter från BAS, DEB, GBB, GBK, HÄL, LAN, LÄN, PNU, SLO, 

USK, VPC och nystartade föreningen TOM, som dock inte hade rösträtt för årsmötet. 

2. Fastställande av dag- och arbetsordning för mötet  

Björn Jorhede föreslog att slå ihop och behandla de motioner som motionerar om 

liknande eller samma ämnen. Årsmötet godkände detta. 

3. Fråga om mötets behöriga utlysande 

Årsmötet ansåg mötet ha utlysts enligt stadgarna. 

4. Val av mötesfunktionärer: 

a) Ordförande för mötet 

Björn Jorhede valdes till årsmötets ordförande. 

b) Sekreterare för mötet   

Marianne Sundkvist valdes till årsmötets sekreterare. 

c) Två justeringspersoner tillika rösträknare att jämte ordföranden justera 

mötesprotokollet  

Arne Olsson, LÄN och Diana Borg, USK valdes till justeringspersoner. 

5. Distriktsstyrelsens verksamhetsberättelse  

Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen.  

6. Distriktsstyrelsens kassaberättelse 

Årsmötet godkände kassaberättelsen. 

7. Revisorernas berättelse 

Ingemar Gabrielsson läste upp revisorernas berättelse och denna lades till 

handlingarna. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för distriktsstyrelsen 

Ansvarsfrihet lämnades för distriktsstyrelsen. 

9. Behandling av förslag från distriktsstyrelsen 

Inga förslag fanns från distriktsstyrelsen. 

10. Behandling av motioner och förslag från förbundsstyrelsen 

Motioner och förslag gicks först igenom, därefter togs en paus på 20 minuter och 

sedan återupptogs mötet, då motioner och förslag diskuterades och klubbades. 

a) Distriktsindelning (BOD) 

b) Distriktsindelning (SKL) 

Årsmötet godkände styrelsens motionssvar att bifalla en utredning. 

c) Enhetlig klädsel (LVÄ) 

d) Enhetlig klädsel (TBG) 

e) Enhetlig klädsel (VAR) 

Enhetlig klädsel diskuterades och vi tittade på vad som står i Tävlings-

bestämmelserna. Årsmötet godkände styrelsens avslag på motionerna och 

styrelsens motionssvar att det är upp till föreningarna att ställa eventuella krav 

på klädseln för sina medlemmar och att det inte ska ligga på förbundet.  
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Vidare konstaterade vi att det är upp till en tävlingsarrangör att trycka på 

enhetlig klädsel. 

f) Namn på tävlingsklasser (EBP) 

Årsmötet godkände styrelsens avslag på motionen. 

g) Namnbyte (AIK) 

Årsmötet godkände styrelsens avslag på motionen. 

h) Reserver (AIK) 

Årsmötet godkände styrelsens avslag på motionen. 

i) Ranking veteranklasser (UPS) 

Tommy Gustafsson, GBB, påpekade att veteranklass 75 endast finns på prov 

under SM. Styrelsen var också medveten om detta men valde att bifalla 

motionen. Årsmötet godkände styrelsens bifall till motionen. 

j) Tävlingsanmälningar (BVP) 

Årsmötet godkände styrelsens avslag och att vi följer utlåtandet från ÖSBF. 

k) WO seriespel (LÄN) 

Vi tittade på Tävlingsbestämmelsernas § 1.5 Seriespel. Årsmötet godkände 

styrelsens avslag med hänvisning till Domarkommittén och Tävlingskommittén. 

l) Behandling av Styrelseförslag verksamhetsår 

Detta är förbundsstyrelseförslaget från 2023 och Björn Jorhede informerade om 

den omfattande utredning som gjorts, i vilken han ingick.  Bland annat så har det 

gjorts många interjuver med andra förbund som har 2-årigt verksamhetsår, men 

också de som har 1-årigt. Avgörande områden och dess påverkan på Svenska 

bouleförbundet, om man väljer att gå över till 2-årigt verksamhetsår, är 

demokrati, engagemang, organisation och ekonomi. Många av de förbund som 

har vartannat år har valt att ha mellanårsmöten de år då det inte är 

förbundsmöte. Många förbund ser fördelar med att det blir arbetsro för styrelse, 

valberedning och kanslipersonal. RF har vartannat år och deras bidrag är också 

baserat på 2-årsbasis. Tävlingsarrangemang på den internationella nivån är också 

på 2-årsbasis. Förbundsmöte bör hållas på våren jämna år. Arbetsgruppen har 

föreslagit till förbundsstyrelsen att lägga fram ett förslag till förbundsmötet 2024. 

Vi tittade på detta förslag. 

En fråga om antal ombud till ett mellanårsmöte togs upp. 

Distriktsstyrelsen har inte haft möjlighet att svara på förslaget då det kom efter 

senaste styrelsemötet, men den tillträdande styrelsen kommer att behandla det 

på kommande styrelsemöte i början av april.  

m) Styrelseförslag, ändring av stadgans § 2.5 

Tommy Gustafsson, förtydligade varför förbundsrevisors rätt att motionera inte 

är med i förslaget till ändring, detta då nuvarande förbundsrevisor anser att det 

inte är lämpligt att denne ska kunna motionera.  

11. Beslut om  

a) Budget 2024 – styrelsen har valt att höja seriespelsavgifterna för att budgeten 

ska gå ihop. 

 Årsmötet godkände budgetförslaget. 

b) Verksamhetsplan 2024 

Årsmötet godkände verksamhetsplanen för 2024. 

c) Årsavgift 2025 

Årsmötet godkände styrelsens förslag på oförändrad årsavgift på  

1000 kronor/förening. 
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12. Val av: 

a) Distriktsordförande för en tid av 1 år 

Valberedningens förslag Anja Lysén valdes av årsmötet. 

b) Två ledamöter för en tid av 2 år 

Valberedningens förslag Fredrik Holmquist och omval Henrik Roolf valdes av 

årsmötet.  

c) Två suppleanter för en tid av 1 år  

Valberedningens förslag omval Lennart Claesson och nyval Diana Borg godkändes 

av årsmötet. 

d) En revisor för en tid av 2 år 

Valberedningens förslag omval Ingemar Gabrielsson godkändes av årsmötet. 

e) Två ombud till förbundsårsmötet i Stockholm, helgen 20-21/4  

Björn Jorhede, GBB och Ebbe Fors, BAS valdes till distriktsrepresentanter till 

förbundsmötet.  

f) En ordförande och två övriga ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år 

Årsmötet föreslog sittande valberedning, ordförande Ingemar Gabrielsson och 

ledamot Arne Olsson, som valdes av årsmötet. En ledamot saknas då årsmötet 

inte kunde finna ytterligare en ledamot. Påminner om att det är upp till 

föreningarna att inför varje årsmöte ta fram förslag på kandidater till 

valberedningen. En valberedning bör vara så jämlik som möjligt.  

13. Övriga frågor (beslut kan inte fattas) 

Hasse Hermansson informerade om seriespelsgrupperna. För första gången har vi 6 

lag i div. 3 öppen och veteran.  

Henrik Roolf informerade om och uppmanade att anmäla till Boulemingel som GBBF, 

SBF och RF-SISU Västra Götaland anordnar den 18 april kl. 9 – 15 på Mejerigatan. 

Information finns på GBBF´s hemsida. Anmälan görs senast 11 april. 

14. Prisutdelning 

Följande Förtjänsttecken delades ut: Diana Borg, brons, Joakim Trogen, brons, Anja 

Lysén, brons och Hans-Erik Hermansson, silver. 

Björn Jorhede lämnade över klubban till Anja Lysén som tillsammans med Hans-Erik 

Hermansson delade ut 2023 års seriespelspriser. 

15. Mötet avslutas 

Anja Lysén förklarade mötet för avslutat. 
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Deltagare

 GÖTEBORG & BOHUS LÄNS BOULEFÖRBUND Sverige

Signerat med E-signering

GBBF

gbbfkansli@vgidrott.se

2024-03-26 20:59:42 UTC

Datum

Leveranskanal: E-post
IP-adress: 90.144.83.180

 BJÖRN JORHEDE Sverige

Signerat med E-signering

Björn Jorhede

bjorn.jorhede@outlook.com

2024-03-26 20:58:08 UTC

Datum

Leveranskanal: E-post
IP-adress: 155.4.130.142

 ARNE OLSSON Sverige

Signerat med E-signering

Arne Olsson

arne.olsson1956@gmail.com

2024-03-26 21:03:20 UTC

Datum

Leveranskanal: E-post
IP-adress: 188.150.151.31

 DIANA BORG Sverige

Signerat med E-signering

Diana Borg

dianalind41@hotmail.com

2024-03-26 21:16:20 UTC

Datum

Leveranskanal: E-post
IP-adress: 78.69.81.154

 MARIANNE SUNDKVIST Sverige

Signerat med E-signering

Marianne Sundkvist

m.sundkvist@telia.com

+0763130812

2024-03-26 20:57:48 UTC

Datum

Leveranskanal: E-post
IP-adress: 90.144.83.180
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        Revisionshistorik


        

        
            
            
                
                    2024-03-2620:56:48
                    GBBF på Göteborg & Bohus läns Bouleförbund skapade avtalet och bjöd in Björn Jorhede, Arne Olsson, Diana Borg, Marianne Sundkvist.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2620:57:33
                    Marianne Sundkvist öppnade för första gången.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2620:57:48
                    Marianne Sundkvist signerade.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2620:57:54
                    Björn Jorhede öppnade för första gången.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2620:58:08
                    Björn Jorhede signerade.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2620:59:42
                    GBBF på Göteborg & Bohus läns Bouleförbund signerade.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2621:02:04
                    Arne Olsson öppnade för första gången.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2621:03:20
                    Arne Olsson signerade.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2621:15:21
                    Diana Borg öppnade för första gången.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2621:16:20
                    Diana Borg signerade.


                

                
                

            

            
            
                
                    2024-03-2621:16:20
                    Alla undertecknare har signerat.


                

                
                

            

            
        

    



